
 

 

Warszawa, 14 kwietnia 2014 

 

Oświadczenie 

 

W związku z wypowiedzią wiceburmistrza warszawskiej dzielnicy Bemowo Pawła Bujskiego,  dla dziennika 

Super Express (wyd. z dnia 14 kwietnia br.), w której twierdzi, że  Fundacja im. Stefana Batorego udzieliła 

mu wsparcia w związku z ujawnionymi przez niego nieprawidłowościami w funkcjonowaniu dzielnicy, 

oświadczamy, że pan Bujski rozmawiał telefonicznie z koordynatorką prowadzonego przez Fundację  

projektu Wsparcie  dla  sygnalistów (tj. osób zgłaszających w dobrej wierze nadużycia w swoich 

instytucjach, firmach czy organizacjach), jednakże ze strony Fundacji nie padły żadne deklaracje dotyczące 

udzielenia mu pomocy. Fundacja nie podejmuje decyzji o udzieleniu pomocy na podstawie jednorazowego 

(telefonicznego) kontaktu, bez dogłębnego zapoznania się z materiałami i okolicznościami sprawy. 

 

Ewa Kulik-Bielińska 

Dyrektor Fundacji im. Stefana Batorego 

 


